
توسـعه اقتصـادی اردبیـل بـا ۲۰۰
میلیـارد تومـان سـرمایهگذاری در

شورابیل
شهردار اردبیل گفت: با هدف توسعه اقتصادی در شهر اردبیل 200

میلیارد تومان پروژه سرمایهگذاری در شورابیل در حال اجراست.

به گزارش روابط عمومی شهرداری اردبیل حمید لطفاللهیان در جلسه
رسـمی شـورای شهـر اردبیـل اظهـار کـرد: بـرای شفـافیت در حـوزه
سرمایهگذاری و ایجاد رقابت در بین سرمایهگذاران و مشارکت کنندگان
ما در سالجاری با انتشار فراخوان نسبت به انتخاب سرمایهگذار
اقدام کردیم که در چندین پروژه شهرک نادری و شورابیل این کار به

درستی انجام شده است.

وی خاطرنشان کرد: در پروژه مشارکتی شهرک نادری که احداث مجتمع
تجاری و همچنین رستوران و کافی شاپ و دو پروژه مشارکتی دیگر
مدنظر است، سعی کردیم ا از بین شرکت کنندگان سرمایه گذار واقعی

را انتخاب کنیم که سهم شهرداری نیز در این بین محفوظ بماند.

شهردار اردبیل این سرمایهگذاریها را نتیجه اقدامات زیرساختی
شهرداری در شورابیل و فضاهای مجاور این مجموعه اعلام کرد و گفت:
عنصر باارزش شورابیل به تقویت و توسعه امر سرمایهگذاری کمک کرده

و ما بیش از هر زمان دیگر اج

رای طرحهای مشارکتی را در شورابیل و شهرکهای همجوار آن شاهد
هستیم.

لطفاللهیان افزود: با هدف توسعه و ارتقای مسایل اقتصادی شهر
اردبیل زیرساختهای لازم برای سرمایهگذاری 200 میلیارد تومانی در
شورابیل فراهم شده و در این بین رقابت سرمایهگذاران برای ما

بسیار بااهمیت است.

وی بیان کرد: توسعه اقتصادی شهر اردبیل قطعا به افزایش رفاه و
آسایش شهروندان منجر خواهد شد و آثار مطلوبی را در پیشرفت و

توسعه این منطقه فراهم میآورد.

شهردار اردبیل ادامه داد: ما در توسعه شورابیل منطبق بر طرح جامع
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عمل کردیم و اگر قرار است این طرح جامع بازنگری شود آن هم فرآیند
خاص خود را دارد.

لطفاللهیان اظهار کرد: اگر در گذشته برخی ساخت و سازها خارج از
قاعده توسعه منطقی شورابیل رخ داده مقصر آن ما نیستیم بلکه از
زمان تصویب و ابلاغ طرح جامع شورابیل به عنوان عنصر باارزش سعی
کردیم تا بارگذاری در این مجتمع اصولی و درست انجام شده هرچند که

در شهرک نادری ضعف ساخت و ساز و طراحی را نیز شاهد هستیم.

وی با بیان اینکه در تفکیک قطعات شهرک نادری دقت نشده و آب به
عنوان عنصر توسعه در ساخت و ساز انجام شده در این شهرک مورد غفلت
قرار گرفته است، خاطرنشان کرد: هم در بارگذاری عمومی و هم
اختصاصی که تاسیسات جانبی مختلف را در برمیگیرد، در این شهرک با

ضعفها و کاستیهایی روبرو هستیم.

شهردار اردبیل گفت: ما با انشار فراخوان نسبت به جذب سرمایهگذار
منطبق بر توان مالی و آورده شخصی اقدام کردیم که در این بین سهم

شهرداری نیز به شکل مناسب در نظر گرفته شده است.

فروش ساختمان باران 4 ثمره به همراه دارد

لطفاللهیان فروش ساختمان باران به عنوان پروژه مشارکتی با طراحی
مسکونی – تجاری را یادآور شد و بیان کرد: چندین واحد شهرداری در
این ساختمان مستقر بودند اما فضای فیزیکی این ساختمان به دلیل
شرایط مسکونی کارآمدی اداری نداشته و قابلیت بهرهبرداری از این

پروژه بسیار پائین بوده است.

وی تصریح کرد: با فروش ساختمان باران تلاش خواهیم کرد تا بخش
اداری فعال در ساختمان باران را به ساختمان مشارکتی شهریار منتقل
کرده و شهرداری منطقه دو اردبیل را نیز به این ساختمان نقل مکان

دهیم.

شهردار اردبیل ادامه داد: به دلیل فرسودگی و تنگی فضای ساختمان
شهرداری منطقه یک اردبیل قرار است این ساختمان نیز به بنای فعلی
منطقه دو انتقال داده شود تا مردم در یک فضای بازتر خدمات خود را

دریافت کنند.

لطفاللهیان این جابجاییها و فروش ساختمان باران را با هزینه کم
برای شهرداری و حل مشکلات بخش اداری آن توصیف کرد و گفت: یکپارچگی



ساختمان شهرداری اردبیل نیز در این شرایط و با استقرار در پروژه
مشارکتی شهریار فراهم میآید.

وی افزود: در محل ساختمان شهرداری منطقه یک هیچ پروژه مشارکتی در
حال اجرا نیست و ما برای این کار تصمیمگیری خواهیم کرد

 تغسیل و تدفین 27 نفر در آرامستانهای اردبیل روزانه انجام میشود

شهردار اردبیل به جلسات ستاد کرونای شهرداری اردبیل و ضرورت
اقدامات موثر و پیشگیرانه در جلوگیری از شیوع این بیماری اشاره و
اظهار کرد: مجموعه شهرداری با عمل به تکالیف و وظایف خود سعی
دارد تا به شکل مطلوب کارها را به پیش ببرد که برای از بین بردن
ضعفها و خلاها تصمیم بر این شده تا امر اطلاعرسانی و تبلیغات محیطی

با ارائه اطلاعات مفید و به روز به شکل کامل انجام شود.

لطفاللهیان با دعوت از شهروندان به مشارکت جدی در کنترل بیماری
کرونا بیان کرد: سازمانهای مختف شهرداری درگیر این بیماری هستند
که مجموعه آرامستان ما در کنار تکفین، تغسیل و تدفین درگذشتگان
روزانه تعداد زیادی از فوتیهای کرونا را نیز غسل و دفن میکنند که

انجام این ماموریت بر سختی کار افزوده است.

وی خاطرنشان کرد: با رعایت پروتکلهای بهداشتی و همچنین رعایت
موازین بهداشتی مورد تاکید در این زمینه سعی بر این است تا از
شیوع بیماری جلوگیری کنیم و سازمان آتشنشانی نیز با تهیه و توزیع
موادضدعفونی کننده در مکانها و معابر عمومی شهر سعی بر پاکسازی

این فضاها دارد.

شهردار اردبیل اضافه کرد: رانندگان تاکسی و اتوبوسهای شهری موظف
به رعایت پروتکلها و تردد با حداقل مسافر هستند که در کنار
فعالیت آنها خود شهروندان نیز موضوع سلامتی و حفظ تندرستی خود را

جدی بگیرند.

لطفاللهیان گفت: شهرداری به ارتقای سلامت عمومی جامعه اهتمام جدی
دارد و انتظار میرود با مشارکت مردم بستر و زمینه این امر فراهم

آید.

وی از آمادگی قرارگاه سازندگی برای مشارکت در طرحهای عمران شهری
و انعقاد تفاهمنامه در این زمینه خبر داد و گفت: با تلاش و پیگیری
استاندار اردبیل و نمایندگان استان سعی بر این است تا 500



میلیارد تومان مشارکت در طرحهای عمران شهری انجام شود که قرار
است در سفر قریبالوقوع فرمانده این قرارگاه توافق نهایی به انجام

برسد.

شهردار اردبیل در پایان بیان کرد: امیدواریم اعضای شورای شهر
پروژههای اولویتدار را در این زمینه مصوب وابلاغ کنند تا در سفر
فرماندهی قرارگاه سازندگی مبادله موافقتنامه انجام تا این کار

منجر به عقد قرارداد و شروع پروژههای عمرانی شود.

 

 

 


